
Interview Dirk Van Himste: “We moeten kritisch blijven, zelfs voor een links bestuur”

Op 14 oktober vonden gemeenteraadsverkiezingen plaats die het lokale politieke landschap grondig
hertekenden. De drie traditionele partijen gingen verder achteruit en de N-VA realiseerde een lokale
verankering. Voor het regiosecretariaat van ACOD LRB was dat de aanleiding om in de verschillende
gewesten een rondvraag te doen over de gevolgen van de uitslagen voor de werking van onze
vakbond op het terrein. Regiovoorzitter Rik Cappelle en federaal secretaris Mil Luyten spraken met
Dirk Van Himste, bestendig secretaris van ACOD LRB Oost-Vlaanderen.

Hoe ziet het lokale politieke landschap eruit in Oost-Vlaanderen na de voorbije
gemeenteraadsverkiezingen?

Zijn er steden waar er aanwijzingen zijn dat er fundamentele wijzigingen in het
beleid op stapel staan?

Je verwacht dus dat de lokale verankering van de N-VA zich ook zal laten
voelen in het beleid, net zoals in de andere provincies?

De situatie Gent is nog vrij positief verlopen. De fusielijst sp.a-Groen heeft
gewerkt. De bundeling van de progressieve krachten kon een stevige dam
tegen de N-VA opwerpen. Moeten we in die bundeling van progressieve
krachten ons heil voor de toekomst zien?

Kortom, goed beleid kan de groei van de N-VA voorkomen?



In november hakten zowel de federale als de Vlaamse overheid enkele
belangrijke knopen door inzake besparingen en budgettaire saneringen. Tot
op heden zijn de lokale besturen niet rechtstreeks gevat door maatregelen.
Toch zal ook het lokale niveau de dans inzake besparingen niet ontspringen.
Verwacht jij in de onmiddellijke toekomst ingrijpende maatregelen?

Je haalde eerder al Sint-Niklaas aan als een stad waar gewijzigd beleid zit aan
te komen. Kan je daar wat meer over vertellen?

Besparingen leiden tot sociale onrust en commotie bij het personeel. Dat leidt
dan weer tot misnoegdheid bij een stuk van de bevolking – waarvan ook dat
personeel deel uitmaakt. Zal het vertrouwen in de traditionele partijen dan niet
nog verder achteruitgaan met het zicht op de verkiezingen in 2014?

Om even terug te komen op Gent: verwacht je wijzigingen van beleid inzake
woonzorgcentra, kinderopvang en ziekenhuizen?

In Vlaanderen is er een acuut tekort aan kinderopvang. Voorziet het
bestuursakkoord in Gent hier iets over?

Vorig jaar werd je bestendig secretaris voor de sector LRB in Oost-Vlaanderen.
Voordien specialiseerde je je vooral in politiedossiers. Wat is je ervaring tot op



heden in het kluwen van beroepscategorieën waarmee je nu te maken krijgt?
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